
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 13. června 2024 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Nečaský, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Hosté: Zakouřil (na bod 2), Bureš (na bod 7), Holubová (na bod 8) 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (16. 5.) - bez připomínek. 
 
 2. Kol. Zakouřil prezentoval koncepci fakulty k centralizaci mailových služeb 

v doméně matfyz.cuni.cz. 
 
 3. Kolegium sekce odhlasovalo (9 pro) návrhy na tato výběrová řízení: vedoucí 

ÚFAL, AP4 na KTIML, dvakrát AVP na ÚFAL a  L2 na IÚUK. Inzeráty je třeba 
dopracovat do týdne. 

 
 4. Kolegium schválilo návrh odměn, vedoucí předloží rozpis odměn do 20.6. 
 
 5. Kolegium schválilo navýšení mezd AP1 na 17/15 tis. od 1. 10. a odměn za výuku 

na 14/12 tis. od nového semestru. 
 
 6. Proběhla diskuse o možnostech podrobněji rozlišovat různé úrovně lektorských 

pozic (Senior L2 resp. L3). Formálně je to asi neprůchozí, ale interně na fakultě 
by bylo možné zavést rozlišení v rámci hodnocení dle kariérního řádu. 

 
 7. Kolegium schválilo seznam výsledků, které budeme prezentovat v rámci 

interního hodnocení UK a další postup přípravy sebehodnotící zprávy. Vedoucí 
vyplní do 25. 6. patřičné formuláře. 

 
 8. Kol. Holubová prezentovala dosavadní výsledky práce komise pro propagaci 

informatiky. Hlavním úkolem je najít mediálně zdatného člověka pro přípravu 
nového mediálního obrazu sekce na webu a soc. sítích. Dále vyzvala vedoucí 
k hledání firemních partnerů, kteří by chtěli přispět do připravovaného 
speciálního čísla UK Fórum. 

 
 9. Příští schůze kolegia bude 19. 9. spolu s radou Cooperatio. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


